

Ms. CHAN Yuen Shan Clara, MH, JP, is the Chief Executive Officer of Lee Kee Group, a leading provider of premium quality metals and alloys to the manufacturing sector since its establishment in 1947. The Group has expanded its core offerings to include not only high-quality metal supply, but also professional consultancy and advanced research and development in metal materials. Clara is responsible for steering the Group's strategic direction and long-term policy formulation. Her deep expertise in the metals and commodities industry is complemented by her strong leadership in strategic planning and market development.

Clara currently serves as the Executive Deputy Chairman of the Federation of Hong Kong Industries (FHKI), and is a member of several committees, including the Green Technology and Finance Development Committee under the Financial Services and the Treasury Bureau, the Business Facilitation Advisory Committee of the Office of the Financial Secretary, the Listing Review Committee, and the China Commodities Advisory Group of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (HKEX).

Clara previously served for nearly a decade on the Lead and Zinc Committee of the London Metal Exchange (LME) and the Board Risk Committee of LME Clear Limited.

Lee Kee Group is a Category 5 Member of the London Metal Exchange. Promet Metals Testing Laboratory Limited (a member of the Group) is accredited as an LME Listed Sampler and Assayer (LSA).



陳婉珊女士為利記集團行政總裁。利記集團自 1947 年成立以來,一直是製造業界優質金屬及合金的領先供應商。集團的業務已從金屬供應擴展至涵蓋專業顧問服務及先進金屬材料的研發。陳女士負責制定集團的策略方向及長遠發展政策,並憑藉其在金屬及商品行業的專業知識,推動集團持續發展。

陳女士現為香港工業總會常務副主席,並為多個機構委員會成員,包括財經事務及庫務局轄下的綠色科技及金融發展委員會、財政司司長辦公室的方便營商諮詢委員會、香港交易及結算所有限公司(HKEX)上市覆核委員會及中國商品顧問委員會。

陳女士曾擔任倫敦金屬交易所(LME)鉛鋅委員會及 LME Clear Limited 風險委員會委員近十年。

利記集團是倫敦金屬交易所之第五類成員。利記集團旗下成員利保金屬檢測中心有限公司 則為 LME 之核准採樣及檢測商。